
 

REFERAT HOLLÆNDERHALLENS BRUGERRÅD 
DATO 
TID 
STED 

Mandag den 13. december 2021 
Kl. 17.30 
Teams 

DELTAGERE Mette Kjærgaard, Tina Wexø, Kurt Christensen, Thomas Sønderskov Korsgaard, 
og Steen Jørgensen. 

AFBUD Jeanette Øbo Glæsner, Lars Peter Olsen, Peter Læssøe, Steen Nielsen, Jannik 
Elmegaard, Børge Schaltz, Gitte Lauersen. 

BEMÆRKNINGER  
 

DAGSORDENSPUNKTER 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra den 
26-10-2021 
 

Godkendt 
 

3. Meddelelser: 
- Formand 

 
 
 
 
 
 
 
 

- Hollænderhallen 
 
 
 
 
 
- KB 
 

 
Der skal vælges et nyt brugerråd som tiltræder primo 2022 
Valget afvikles efter de nuværende styrelsesvedtægter. 
 
I den kommende 4 årige periode foreslås det, at der i 
brugerrådet sættes fokus/proaktivt vælges et eller flere 
fokusområder som man således løbende arbejder for/med. Det 
kunne være parkeringspladsforholdene ved hallen el.lign. 
 
 
VSK er kontaktet vedr. klubbens brug af kommunale faciliteter 
jf. rådets beslutning på mødet den 26. okt. Klubben er 
informeret om ændringerne og et møde planlægges primo 2022 
 
De nye fordelingsregler er vedtaget i FOU. 
 
Mulighedernes hus. De tre interessenter arbejder på en at vi 
inden jul har klarhed over projektets forsatte eksistens. 
 
Foreningernes dag 2022 blev desværre aflyst men, kommer 
igen til næste år. Nyt brugerråd tages med i planlægningen af 
dagen. 
 

4. Økonomi. 
- Forventet regnskab 

2021 
 

 
Det er pt. forventningen af vi går ud af 2021 med et underskud i 
størrelsesorden 200.000 kroner. Årsagen skal primært findes i, 
at de ca. 1,6 mio. der skal tjenes årligt for hele året, grundet 
Corona nedlukninger m.v. havner i omegnen af 800-900.000 så 
alene her et underskud op i mod 800.000 
 

5. Bygge- og Ejendomsprojekter. (FP) 



 
- Parkeringsforhold v/HH 

 
 
 
 
 

- Status, Afgangshallen 
 
 
 

- Nøglebriksystem i HH 

 
Forholdene er ikke sikkerhedsmæssigt i acceptable. Området er 
et knudepunkt for en stor skole, en boldklub med 1000 
medlemmer, Bibliotek, Hollænderhallen, Dragør svømmehal 
samt flere institutioner. Kurt ønsker at brugerrådet invitere 
borgmesteren til en besigtigelse. 
 
Projektet kører efter planen og forventes færdig primo 2022. 
Stedet kommer fremadrettet til at hedde Dragør Outdoor 
Fitness. 
 
Ledelsen i Hollænderhallen har fremsendt et skriv til områdets 
direktør og centerchef og forelagt de udfordringer som der er 
ved denne løsning. 
 

6. Søbadet 
- Saunaprojekt  

(FP)  
Børge deltog ikke på mødet. Status ikke kendt. 
 

7. Cafeen (FP) 
Der arbejdes pt. på etablering af automater således man kan 
købe lidt forskelligt i disse. Der arbejdes på flere åbningstider i 
2022 samt køb af ex. kaffe i svømmehallen m.v. 
 

8. Valg til Brugerrådet 
 

 
I forlængelse af pkt. 3 kan der informeres om, at Jeanette Øbo 
er genvalgt for HH personalegruppen 
For KB skulle det valgte medlem være Martin Wittrup Enggaard 
 

9. Revidering af 
styrelsesvedtægterne. 
 

 
Rådet arbejdere videre med deres input til vedtægternes 
revidering. Disse fremsendes forvaltningen. 
 

10. Evt. 
 

Ingen spørgsmål 

  


